



Conformity Statement

BS 8001:2017

Implementing the principles of the circular economy-循環經濟實施原則

This is to conform that

Chunghwa Telecom Co., Ltd.
No. 21-3, Sec. 1, Xinyi Rd.
Zhongzheng Dist.
Taipei City, 100012, Taiwan

中華電信股份有限公司
臺灣臺北市
中正區信義路一段 21-3 號
100012

Holds Statement Number CEC 031

Chunghwa Telecom Co., Ltd. follows BS 8001:2007 to implement circular economy and establish business model. This check process is to ensure the development of business model "Circular Economy and Business Model for MOD - Product Service System" of Chunghwa Telecom Co., Ltd. that be conducted with the requirements of BS 8001: 2017 guiding principles 4.2.1 to 4.2.6.

中華電信股份有限公司依「BS 8001:2017」，於組織內部規劃並建立循環經濟模式。本次查核係依據中華電信股份有限公司之「MOD 服務-產品服務系統之循環商業模式」進行符合性查核，以確認其營運模式遵循「BS 8001:2017」4.2.1-4.2.6 之六項原則。

Chunghwa Telecom Co., Ltd. follows the requirements of BS 8001:2017 to implement circular economy business model development, the maturity model for the "Circular Economy and Business Model for MOD - Product Service System" is Engaged grade.

循環經濟查核結果：中華電信股份有限公司已依照 BS 8001:2017 標準要求規劃並建置循環經濟模式，其選擇之商業模式整體成熟度為 Engaged 等級。

For and on behalf of BSI

Managing Director BSI Taiwan, Peter Pu

Latest issue
2021-10-26

Expiry date
2023-10-25

Page 1 of 2

...making excellence a habit.™

The British Standards Institution is incorporated by Royal Charter. BSI Pacific Limited, Taiwan Branch 2th Floor, No.37, Ji-Hu Road Nei-Hu Dist., Taipei 11492 Taiwan Tel: 886 2656 0333

Statement number: CEC 031

Location:

Chunghwa Telecom Co., Ltd.
No. 21-3, Sec. 1, Xinyi Rd. Zho
Taipei City, 100012, Taiwan

中華電信股份有限公司
臺灣臺北市
中正區信義路一段 21-3 號
100012

The British Standards Institution is incor
11492 Taiwan Tel: 886 2656 0333



By Royal Charter

Statement number: CEC 031

Location:

Chunghwa Telecom Co., Ltd.
No. 21-3, Sec. 1, Xinyi Rd. Zhongzheng Dist.
Taipei City, 100012, Taiwan

Registered activities:

Chunghwa Telecom Co., Ltd. follows BS 8001:2007 to implement circular economy and establish business model. This check process is to ensure the development of business model "Circular Economy and Business Model for MOD - Product Service System" of Chunghwa Telecom Co., Ltd. that be conducted with the requirements of BS 8001:2017 guiding principles 4.2.1 to 4.2.6.

中華電信股份有限公司
臺灣臺北市
中正區信義路一段 21-3 號
100012

中華電信股份有限公司依「BS 8001:2017」，於組織內部規劃並建立循環經濟模式。本次查核係依據中華電信股份有限公司之「MOD 服務-產品服務系統之循環商業模式」進行符合性查核，以確認其營運模式遵循「BS 8001:2017」4.2.1-4.2.6 之六項原則。

經濟實施原則

言股份有限公司
北市
信義路一段 21-3 號

omy and establish
"Circular Economy
Co., Ltd. that be

本次查核係依據
核，以確認其營運

at circular
y and Business

置循環經濟模式

ate
-25

Latest issue
2021-10-26

Expiry date
2023-10-25

Page 2 of 2

Page 1 of 2

excellence a habit.™

7, Ji-Hu Road Nei-Hu Dist., Taipei

The British Standards Institution is incorporated by Royal Charter. BSI Pacific Limited, Taiwan Branch 2th Floor, No.37, Ji-Hu Road Nei-Hu Dist., Taipei
11492 Taiwan Tel: 886 2656 0333